
P R O T O K Ó Ł Nr 12/13 

z odbytego posiedzenia /Komisji stałych Rady Gminy/ Protokół Komisji Oświaty, 
Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów z dnia 21 
sierpnia 2013 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Tomasz Michałuszko Przewodniczący Komisji. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
Pan Janusz Kowalczuk - Przewodniczący Rady Gminy Adamów 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
Pan Piotr Szmidt - Dyrektor Zespołu Szkół w Suchowoli 
Pani Elżbieta Kuźma - Dyrektor Zespołu Szkół w Szewni Górnej 
Pani Danuta Jaworska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Adamowie 
Pan Tomasz Kania - Kierownik CIS w Jacni 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku 
3. Informacja dyrektorów na temat przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 
4. Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy w zakresie działalności GOPS 
5. Rozwój działalności gospodarczej 
6. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 2014r. 
7. Sprawy różne 
8. Zamkniecie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Otwarcia posiedzenia dokonał pan Tomasz Michałuszko. 
Ad. 2. Porządek obrad w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 3. Dyrektorzy szkół Piotr Szmidt oraz Elżbieta Kużma przedstawili przygotowania do 
rozpoczęcia roku szkolnego 2013/2014r., oświadczyli, iż szkoły są przygotowane do 
rozpoczęcia roku szkolnego , dyrektorzy przedstawili informację odnośnie dowozu dzieci 
do szkół. 

Ad. 4. Pani Danuta Jaworska przedstawiła informację Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w zakresie działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 

(informacja zał. Protokółu) 

Ad. 5. Pan Wójt - poinformowa, że rozwój działalności gospodarczej na terenie gminy ma 
tendencje wzrostową. 

Ad. 6. Komisja pozytywnie opiniuje propozycje Wójta w sprawie utrzymania obowiązujących 
stawek w zakresie podatków i opłat lokalnych na 2014 rok. 

Ad. 7.Pan Tomasz Kania przedstawił informacje w zakresie działalności CIS. 
Wójt przedstawił propozycję budowy budynku dla CIS który, wybudowany byłby prze firmę 

w stanie surowym. Natomiast prace wykończeniowe były by prowadzone przez pracowników CIS. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ten pomysł. 

Prowadzona była dyskusja na temat dróg na które sa środki ale brak dokumentacji propozycja 



Wójta była taka aby wykorzystać te pieniądze na drogach które można wybudować jeszcze w tym 
roku. 

Podejmowany był też temat inwestycji takich jak hydroizoloacja wraz z elewacją w szkole w 
Suchowoli, oraz remont Ośrodka Zdrowia w Suchowoli. 
Ad.8. Przewodniczący komisji zaniknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 
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